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 Referat 
- fra bestyrelsesmøde i Afdeling 4   

 

Mødested:  Selskabslokalet i Rughaven  

Mødetidspunkt: 30.maj 2022 kl.18.00 

Deltagere: Christian, Jens Christian, Poul, Orla, Peter og Sanne   

Afbud: Stine, Tina, Andreas, Stefan og Emelie 

Referent:  Sanne Lund Nielsen 

  
Dagsorden  

1. Godkendelse af dagsorden 
Godkendt og velkommen til Jens Christian. 
 

2. Godkendelse af referat 05.04.22 
Godkendt 
 

3. Gennemgang af opgaverne samt godkendelse af 
forretningsordenen 
Christian fortalte kort og Jens Christian fik håndbogen. Den udvidede 
forretningsorden udskydes til næste møde 
 

4. Konstituering 
Formand Christian, referent Tina og suppleant Sanne. Vi har 4 
medlemmer til Repræsentantskabet og 2, der er medlem via 
Organisationsbestyrelsen. Tina, Poul, Peter og Orla er pt. medlemmer af 
Repræsentantsskabet 
 

5. Evaluering af Beboermødet 27.04.22 
Christian var tilfreds, 44 husstande repræsenteret, vi vil gerne have flere 
deltagere, som kom endelig med den gode ide. Det praktiske forløb gik 
godt, næste gang overvejer vi om tiden er inde til taxa-kørsel. Fantastisk 
mad, dirigenten havde styr på tingene, stemmesedlerne virkede godt, 
næste gang overvejer vi at holde det i eget selskabslokale. Måske kan det 
øge antallet af deltagere. Gennemgang af beslutningerne, CV kontakter 
Stefan 
 



 

 
Side 2 

 

6. Repræsentantsskabsmødet 31.05.22 
Sanne, Christian, Orla, Peter og Poul deltager. Gennemgang af 
dagsordenen og valg til Organisationsbestyrelsen. 
 

7. Sommerfest med afd.2 
Peter og hustru melder sig som frivillige, Poul, Orla og Jens Christian 
afventer datoen. 
 

8. Drøftelse af ulovlig parkering i svinget i Hørhaven 
Orla har snakket med nogle af dem og det har været grundet vejarbejde 
på Hadsundvej. Vi håber, det har været midlertidigt. 
 

9. Siden sidst 
Nyt fra haverne: jorden er rigtig træls, der fyldes nyt muld på. OB-møde – 
Sanne orienterede fra sidste møde. Markusgården er indviet, Lektor-
gården arbejdes der på, men lidt svært at få dem udlejet grundet 
vejarbejde. 
 

10. Eventuelt 
Runden: Orla intet, Sanne intet, Peter fortalte om manglende vand i et 
springvand som gav lyde ���� desuden er Peter gået i gang med oprydning 
i bestyrelseslokalet, det går foreløbig godt. Poul intet, Jens Christian 
spurgte ind til møde med tv-udbydere? Christian spørger på 
Administationen, Christian har kontakt til en beboer, der har problemer 
med støvgener, der sker en løbende udskiftning af støvfiltre i 
ventilationssystemet. 
 
Næste møde den 14.juni kl.18.30.  
Møde den 4.juli kl.18 - Poul laver mad 
Møde den 16.august kl.18.30 – afbud fra Sanne 
Møde den 20.september kl.18.30 – afbud fra Orla 
 
Punkter til næste møde:  
Knallerter i tørregårdene? Christian laver en seddel til beboerne 
Udvidet forretningsorden til underskrift for de nye medlemmer 
HFI test 2 gange om året reminder? 
 
 
 
Sanne Lund Nielsen 
Referent 


